

BRUNO VENDIESSE



Spécialiste Bugatti, collectionneur

Membre de l'Association des Fumeurs de Cigares, des Buveurs de Genièvre, du Houblon d'Or et de la Confrérie de la Tête de Veau pour ne citer que celles-ci, Bruno pratique l'Art de Vivre au quotidien. Et l'automobile... il a acheté sa première "Bug" 35 à 22 ans, il en est aussi négociant. Fin connaisseur de l'automobile, particulièrement sensible à leur authenticité, au respect de ce qui se faisait au moment de leur construction, bon vivant, Bruno Vendiesse a bien volontiers rejoint le jury de Chantilly Arts & Elegance Richard Mille.

Bugatti specialist, collector

Bruno bought his first Bugatti 35, when he was 22 and has remained one of the make's biggest fans. Of course, a car collector, he practices their trade, what is perfectly compatible. Bruno is a member of various French associations centered on good life (cigars, beer, good food). Furthermore, he is particularly sensitive to the automobiles' authenticity, their original state, their preservation and their restoration in accordance to the work achieved in period. A life lover and an automobile connoisseur, Bruno Vendiesse has readily accepted to join Chantilly Arts & Elegance Richard Mille jury.